

THE FILIPINO CLUB

MEMBERSHIP CATEGORIES & PRIVILEGES

MEMBERSHIP

Membership of The Filipino Club is by invitation of the General Committee of The Club. The membership roster of The Club will be limited to the number considered compatible with optimum enjoyment of The Club by its Members. The different membership categories of The Club are as set out below:

INDIVIDUAL MEMBERS

Individual membership are available to individuals over the age of 18 years. Individual Memberships shall be entitled to full use of The Club. Monthly Subscriptions are HK\$ 600

CORPORATE MEMBERS

Corporate memberships are owned and issued in the name of a corporation. Companies, partnerships or incorporated associations may apply to be Corporate Members. A Corporate Member may nominate not more than five individuals who shall be entitled to full use of The Club. Monthly Subscription for each nominated individual of a Corporate Member shall be HK\$ 600
Corporate Members are responsible for the monthly subscription of all its nominee positions whether they are currently filled or not.

CORPORATE PRIVILEGES

To accommodate relocation, retirement or other needs of any Member of The Club which is a company, partnership or incorporated association, such Member may from time to time nominate another individual(s) (duly approved by The Club's General Committee) to replace the existing nominated and approved individual(s) to the use of The Club, upon payment of a HK\$ 600 or re-designation.

MEMBERSHIP ENTRANCE FEE

Individual	HK\$ 6,000
Corporate (not more than 5 Nominees)	HK\$ 18,000

APPENDIX

- One Supplementary card for spouse and supplementary cards for children under 18 are issued to all members at no extra charge upon request. (Note: Monthly subscription for spouse shall be HK\$ 320 children: free)
- The Club reserves the exclusive right to reject any application. In the event that an application is unsuccessful, the entrance fee will be refunded to the applicant.
- Entrance fee or monthly subscription will be subject to change from time to time by The Club's General Committee.
- Monthly subscription will be settled through the autopay system.
- Please complete the application form and return it to "The Filipino Club" at 10 Wylie Road, King's Park, Kowloon together with payment of entrance fee. Please make out a crossed cheque, draft or cashier order payable to "The Filipino Club".

For further information, please contact the Club Officer:

10 Wylie Road, King's Park, Kowloon. Tel: (852) 2332 8537 Fax: (852) 2332 8539 E-mail Address: filipinoclub@biznetvigator.com

菲律賓會 會籍分類及會員權益

會籍

菲律賓會之會籍須由會方委員會邀請，方可申請加入。為確保各會員利益，會員人數將限制至適當數目。本會之會員分類如下：

個人會員

個人會員是為年滿十八歲之個別人士而設，各個人會員均有權享用本會之一切設施。月費港幣 600 元。

公司會員

公司、合夥商行或有限公司之社團均可申請成為公司會員。公司會員以公司名義註冊，公司可提名不超過五位個別人士享用本會之一切設施，每位由公司提名之個別人士之月費港幣 600 元。

公司會員均需繳付其基本會員月費，無論其會籍是否空置。

公司會員權益

為適應以公司、合夥商行或有限公司之社團名義加入本會之會員因人專調動、退休或其他需要，此等會員可隨時提名另一個別人士（經由本會之入會委員會批准）替代現行經提名及核准之人士享用本會設施，只須繳付港幣 600 元。

會員入會費

個人會員	HK\$ 6,000
公司會員（可提名不超過五位個別人士）	HK\$ 18,000

附加細則

- 所有會員均可要求簽發附屬咭給其配偶及十八歲以下子女，本會概不另加收入會費。（註：配偶須另繳月費港幣 400 元。子女月費全免）
- 本會有權不接受入會申請，則有關之入會費將退回給申請人。
- 以上各項收費，本會有權隨時加以調整。
- 月費將採用自動轉賬結算。
- 請填妥入會申請書，連同入會費，寄回本會辦事處：九龍京士柏衛理道 10 號。入會費可用劃線支票、銀行匯票或銀行本票支付，收缺人為「菲律賓會」。

如有任何垂詢，請聯絡本會事務主任：

九龍京士柏衛理道 10 號 電話：(852) 2332 8537 圖文傳真：(852) 2332 8539 電郵地址：filipinoclub@biznetvigator.com